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Protokoll från styrelsemöte i Västerviks biodlarförening 
den 10 juli 2019.
Närvarande: Maria Hessel, Jan-Erik Hammarberg, Ingrid Runeson, Lennart Carlsson (från punkt 
6.) och Björn Westeson. Tommy Johansson deltog också i mötet.

1. Mötet började kl. 17.30
2. Godkännande av dagordningen. Dagordningen godkändes efter tillägg av ny punkt 7.
3. Rapporter.
• Ekonomi. Saldo på bankkonto 43. 500:-.
• Medlemssituationen. Föreningen har nu 63 betalande medlemmar. Enligt styrelsens mening 

skall de som är medlemmar i annan biförening och som även vill vara med i Västerviks 
biodlarförening räknas in som medlemmar hos oss. 

4. Eventuellt köp av ångvaxsmältare. Efter en kortare diskussion beslutade styrelsen att Janne, 
Benny och Tommy tar fram ett förslag på ångvaxsmältare samt se vad som är möjligt att 
ansluta i våra lokaler dvs ett komplett beslutsunderlag.

5. Den diskuterade föreläsningen på Naturrum/ Västerviks museum. Styrelsen beslutade att 
Ingrid skall meddela föreläsaren Alexandra de Paolo att vi avser att genomföra arrangemanget 
den 29 september kl. 14. Till nästa styrelsemöte skall Ingrid ta fram ett beslutsunderlag av 
vilket det framgår vilka kostnader som arrangemanget medför samt hur de delas mellan 
arrangörerna.

6. Arbetsdag i föreningsbigården. Styrelsen beslutade att genomföra en arbetsdag tisdagen den 
16 juli med start kl. 8.30. Tommy, Janne och Björn skall då försöka göra färdigt arbetet i 
förrådsboden. Andra intresserade är givetvis också välkomna!

7. Regler för slungrummet. Styrelsen beslutade att modifiera de tidigare reglerna samt att allt 
material som inte hör hemma i slungrummet snarast skall plockas bort och att rummet skall 
städas. (Reglerna skall finnas på www.biforening.se.)

8. Övriga frågor. Inga.
9. Nästa styrelsemöte. Onsdagen den 31 juli kl. 17.30.
10. Mötet avslutades kl. 18.05.

Björn Westeson, mötesordförande och sekreterare
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